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Θεσσαλονίκη, 16/09/2020 

 

Των:  Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης  

 

Προς:  κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

 

ΘΕΜΑ:   «Μείωση και κατάργηση ΕΝΦΙΑ στα βιομηχανικά και βιοτεχνικά ακίνητα» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου της 31ης Αυγούστου 2020 

(https://www.champier.gr/Page/display_page/8163?fbclid=IwAR169I3AnjRP-

tFyiBw9sHAwxCxBlprQjpcnaRukUKIYLbsN4_xvxYGE6-c), επιστολή απέστειλε το Επιμελητήριο 

Πιερίας στο υφ’ υμάς Υπουργείο με πρόταση για γενναία ελάφρυνση του ΕΝΦΙΑ σε όλα τα 

βιομηχανικά και βιοτεχνικά ακίνητα και την πλήρη κατάργησή του, το επόμενο έτος. Στην σκληρή 

και αδυσώπητη χρονική περίοδο που διανύει η οικονομία της χώρας μας, τροχοπέδη για την 

οικονομική ανάκαμψη και ανασυγκρότηση του παραγωγικού ιστού θεωρείται η καταβολή του 

ΕΝΦΙΑ στα ανωτέρω ακίνητα. Λαμβάνοντας, επίσης, υπόψη την οικονομική κρίση που προκάλεσε η 

πανδημία του ιού «COVID-19», κρίνεται επιτακτική η ανάγκη σχετικής μείωσης του ΕΝΦΙΑ, ο 

οποίος παρέμεινε αμείωτος στη συγκεκριμένη κατηγορία ακινήτων το 2019, σε αντίθεση με τις 

υπόλοιπες κατηγορίες ακινήτων, οι οποίες απόλαυσαν μία μεσοσταθμική μείωση της τάξης του 22%. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να εξετάσετε το ζήτημα της μείωσης του ΕΝΦΙΑ στα βιομηχανικά και βιοτεχνικά 

ακίνητα, με προοπτική πλήρους κατάργησής του, το επόμενο ημερολογιακό/οικονομικό έτος; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Απόστολος Αβδελάς 

 

 

Κωνσταντίνος Χήτας 
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